
                                          Proces-verbal 
 

Încheiat azi 29.02.2016 orele 10 cu ocazia şedinţei extraordinare conform 
convocatorului înregistrat la nr.792/26.02.2016. 

La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri locali din totalul de 11 câţi numără 
consiliul local.În sala mai sunt prezenţi dl.Murguleţ Ion,dl.Duţu Nicolae,d-na Chelu 
Monica,dl.Georgescu ,dl.Pestriţu Florea,dl.Spoitu Aurel. 

D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţiuni la procesul verbal al şedinţei 
anterioare.Nefiind este aprobat cu 11 voturi pentru. 

Dl.preşedinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare şi este 
aprobată cu unanimitate de voturi. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la acceptare ca membri noi in Asociaţia de 
Dezvoltare Intercomunitara Oltul, a următoarelor  Consiliulii Locale:Dăneasa, 
Bălteni,Vişina, Schitu, Rusăneşti,Slătioara. 

2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Procedurii privind modalitatea de 
identificare a beneficiarilor de stimulente educaţionale şi a numărului estimativ de 
beneficiari ai tichetelor sociale pentru copiii proveniţi din familii defavorizate pe anul 
şcolar 2015-2016. 

3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea modificării Planului de ocupare a 
funcţiilor publice pentru anul 2016. 
          4. Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea devizului general actualizat cu 
noua cotă de TVA de 20%pentru investiţia Alimentare  cu  apă în comuna 
Cungrea,jud.Olt; 

2.Discuţii,întrebări,interpelări. 
Se prezintă rapoartele de specialitate. 
Dl.primar:Vineri nu am putut să vin la şedinţele pe comisii.Aş mai fi vrut să 

punem pe ordinea de zi un proiect de hotărâre pentru încheierea unui contract de 
prestări servicii pentru ridicările topografice cu viza OCPI la canalizare.Este o urgenţă 
pentru că în luna mai este prima tragere.Amânarea tragerii nejustificat duce la anularea 
contractului. 

D-na secretar:Nu a fost analizat pentru ca am mai găsit ridicări topografice 
efectuate de o altă firmă în anul 2010 . 

Dl.primar:Fiind prezent în sala şi fostul primar,dl.Murguleţ, aş vrea să-l întreb 
dacă ştie cine a făcut ridicările topo. 

Dl.Murguleţ:Dl.Nicolescu. 
Dl.primar:Dl.Nicolescu spune că nu a fost plătit. 
Dl.Murguleţ:Le-am dus la Bucureşti. 
Dl.primar:SF-ul a fost actualizat,dar ridicările topo nu le-am găsit.După 

şedinţă,va rog să mai rămâneţi d-le Murguleţ ,să vedem care e situaţia cu ridicările 
topo şi săptămâna viitoare să facem o şedinţă ordinară. 

Dl.Tudosiea:Bucureştiul a primit documentaţia fără ridicări topo? 
Dl.primar:Nu ştiu. 



Dl.Niţi:Să aducă Nicolescu ridicările topo şi să-i  daţi banii. 
Dl.preşedinte Săndulescu:Văd că în sală prezenţa cetăţenilor e din ce in ce mai 

mare. 
Dl.Stancana:Nu mai durează mult. 
Dl.preşedinte:Dau cuvântul domnilor invitaţi să-şi spună păsul,după care vom 

intra în discuţiile legate de  ordinea  de  zi. 
Dl.Murguleţ:Am o singură problemă.D-na Fieraru Maria din Cepeşti nu are 

niciun venit.Dacă se găseşte vreo soluţie   să o ajutăm.Fratele dânsei vine mai rar pe 
acasa şi trăieşte din pensia surorii . 

Dl.primar:Am primit o solicitare din partea familiei pentru 1000 de lei .Noi am 
luat hotărâre în consiliu pentru 800 de lei.O să facem ancheta socială şi dacă se 
încadrează o să-i dăm. 

D-na Dicu:Domnii de la ALDE şi-au luat angajamentul că-i plătesc 
contravaloarea medicamentelor. 

D-na Chelu Monica:Eu am o solicitare pentru Comisia locală de fond funciar cu 
privire la retrocedarea terenurilor.Nu mi se prezintă situaţia terenurilor din rezervă şi 
nici cui trebuie să i se mai dea terenul.Comisia locală refuză să mă pună în posesie cu 
suprafaţa de 5,82 ha teren şi pentru asta o să cerem despăgubiri. 

Dl.primar:Legea nr.165/2013 s-a prelungit cu un an.Inventarierea s-a 
finalizat,dar rezerva este incertă. 

D-na Chelu:Vreau şi eu situaţia pe tarlale şi parcele. 
Dl.primar:Nu e  de competenţa consiliului local.Lucrăm la situaţia cerută de 

dvs.,dar nu e aşa de simplu.E o suprafaţă mai mare şi dvs. vreţi să fie compactă. 
Dl.preşedinte: S-a înţeles situaţia şi în prima şedinţă de comisie o să fiţi invitată 

să discutaţi. 
Dl.Prestriţu:Faceţi punţile la Spătaru,dar pe la mine nu aţi mai trecut. 
Dl.primar:Azi sunt la Păuşescu şi apoi urmaţi dvs.Punţile sunt făcute cu forţe 

proprii. 
Dl.Tudosiea:Sunt multe conducte scoase la Mieşti . 
Dl.primar:Acolo sunt furate. 
Dl.Duţu:Am depus o cerere la d-na secretar şi mi-a spus că se va discuta în 

comisii.Vreau să aflu rezoluţia. 
Dl.primar:Am discutat cu domnii consilieri şi vom veni cu utilajul din dotare pe 

traseul stabilit de dvs.. 
Dl.Duţu:Sper să nu mai treacă 10 ani. 
Dl.Popa:Să fii sănătos şi aşteaptă! 
Dl.Duţu:Mitică are asfalt din drum până la poarta. 
Dl.Popa:Cumpărăţi stradă. 
Dl.primar:Sunteţi cetăţenii comunei şi nu trebuie să facem discriminare.Lăsând 

gluma la o parte ,o să rezolvăm problema. 
Dl.Duţu:Vă mulţumesc!La apă s-a înţeles greşit,doar doi cetăţeni nu s-au  
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racordat. 
Dl.preşedinte:Nimeni să  nu ia în derâdere sau în glumă problemele adresate 

consiliului local.Avem cazuri în care  cetăţenii se adresează instanţei de judecată dacă 
nu asigurăm intarea în gospodărie şi mai cer şi despăgubiri.Vedeţi cererea d-lui 
Săndulescu Iuliu.I s-a răspuns că se face drumul ,au  trecut 6 luni  nu s-a făcut şi o să 
ajungem să plătim daune. 

Dl.Murguleţ:Noi o să ne retragem şi dorim să revenim după şedinţă. 
Se fac înscrieiri la cuvânt.Se înscrie dl.Popa,lista rămânând deschisă. 
Dl.Popa:Sunt unele proiecte de hotărâri la care nu se pot aduce amendamente,cu 

acceptarea a noi localităţi la ADI Oltul,cu modificarea planului de ocupare a funcţiilor 
publice.Nu înţeleg un singur lucru,la canalizare cum a ajuns dosarul nostru  în această 
fază dacă nu era complet?Cred că e ceva în neregulă. Fie e un proiect neonorat şi firma 
l-a retras sau prin nebăgare în seama a fost omis.Pentru a nu pierde proiectul trebuie 
să-l facem şi apoi în  plen să  reanalizăm situaţia ca cine se face vinovat să platească.  
Dl.Nicolescu a făcut ridicările topo. 

Dl.Stancana:Lucrările de proiectare se fac cu totul,nu pe elemente. 
Dl.Popa:Dacă lipsesc ridicările topo… 
Dl.Stancana:Aţi văzut un PT fără ridicări topo? 
Dl.Popa:E ceva necurat.Daţi banii şi vinovaţii să fie traşi la răspundere. 
D-na Dicu:Nu aţi auzit azi ce a spus fostul primar ,că nu l-a plătit? 
Dl.Niţi:Referitor la ADI Oltul,noi plătim cotizaţie? 
Dl.primar:Da.Nu poţi funcţiona cu un sistem de alimentare cu apă fără ADI. 
Dl.Niţi:La apă nu acoperim nici jumătate din ce încasăm. 
Dl.primar:Sunt bani de încasat. 
Dl.Niţi:Preduţ se scuză că are alta activitate.Cu iluminatul public se sting 

luminile la 8  şi se aprind seara la 6. 
Dl.primar:Ar fi o soluţie să pună celule. 
Dl.Niţi:Cu tichetele pentru copiii de la grădiniţă suma e mică. 
D-na Marica:Au mai venit copii în urma recensământului. 
Dl.primar:Vedeţi că legea e bună?Ar fi bine să se stimuleze şi natalitatea. 
Dl.Niţi:Cu reducerea TVA e bine că se plăteşte mai puţin.De la şedinţa trecută a 

rămas de făcut un referat de către societate. 
Dl.preşedinte:A fost prezentat comisiei de buget finanţe şi am hotărât să-l 

discutăm la şedinţa viitoare. 
Dl.Niţi:Ce măsuri aţi luat cu locaţiile lui Popescu?Aveţi o somaţie pentru 

demolare. 
Dl.primar:Nu sunt în posesia somaţiei. 
Dl.Stancana:Eu de aceea nu ştiu. 
Dl.Niţi:V-au dat-o verbal.Atunci o să insist la Slatina să va dea scris. 
Dl.primar:Dl.Popescu a spus că o să o demonteze. 
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Dl.Niţi:Tot verbal,nu? 
D-na Marica:Având în vedere că a dat flori cu dl. viceprimar,nu a putut face un 

referat.Sunt de acord cu proiectele de hotărâri.Vreau să fac mai mult referire la 
tichetele sociale.Am avut o şedinţă cu directorii de  şcoli şi am trimis tabelul cu 
potenţialii beneficiari d-lui primar şi la inspectorat.Lunar până pe data de 5 ale lunii , 
directorii transmit primăriei situaţia cu prezenţa pe fiecare copil .Nu au voie să 
lipsească mai mult de trei zile.Prezenţa e făcută de educatoare şi în situaţia în care e 
cineva din cadrul primăriei sau de la inspectorat,se trece şi persoana care a participat la 
control în ziua respectivă.Situaţia e clară,nu trebuie să depăşească 284 de lei/membru 
de familie.Sunt în jur de 27 de copii. 

D-na Dicu:Nu cred. 
D-na Marica:Doar 3-4 nu se încadrează. 
Dl.primar:Putem să aprobăm şi altceva,îmbrăcăminte,rechizite în afară de cei 50 

de lei. 
Dl.Tudosiea:Cu bani de unde? 
Dl.primar:Din bugetul local. 
D-na Marica:Mai vreau să vă spun de acel geam al microbuzului şcolar.Nu se ia 

nicio masură.Acest microbuz nu trebuie să mai transporte alte persoane decât 
elevi.Când a fost utilizat de fotbalişti s-a spart geamul.Persoana responsabilă să-şi 
asume responsabilitatea să-l plătească.Copiii nu trebuie să îngheţe în microbuz. 

Mai e o problemă cu licenţele microbuzelor.Se mai organizează excursii sau 
pentru diferite schimburi de experienţa.Pe 18 sau 19 martie se organizează la Craiova 
vizite gratuite de intrare la muzee pentru elevi.Ar fi un lucru bun să meargă la mai 
multe locaţii. 

Dl.primar:Săptămâna asta o să mă ocup. 
D-na Marica:Dimineaţa şi la ora 14 pe traseul d-lui Duţă microbuzul e 

suprasolicitat pe ruta şcoala-Oteştii de Sus, având 40 de elevi.Ar trebui să meargă 
ambele microbuze la acele ore. 

Dl.primar:O să suplimentăm consumul. 
Dl.preşedinte:O să discutam în Consiliul de administraţie,apoi o să luăm 

hotărâre.Referitor la geam, este vorba de cel lateral de la uşa. 
Dl.primar:Nu se găseşte şi trebuie adus de la firma. 
Dl.Niţi:Pentru copiii care au unul sau ambii părinţi în străinatate ce venit se ia în 

considerare? 
Dl.primar:Pe baza declaraţiei pe propria răspundere. 
Dl.Niţi:Ar fi bine ca la şcoală unde sunt parcate microbuzele să turnăm 

asfalt.Când plouă,  se împotmolesc. 
Dl.Stancana:Sunt de acord cu proiectele de hotărâri.Legat de canalizare,timpul 

trece.Unii zic să dăm banii.Costă aproape 200 de milioane vechi şi s-ar putea ca în 
viitor să vină cineva să ne întrebe de ei.S-a licitat lucrarea.Întrebarea este, cum a 
câştigat,nu pe PT?Cum s-a întocmit PT,nu pe ridicări topo?S-ar putea să-l plătim  noi. 

                                            -4- 



Dl.primar:Aceste lucrări se plătesc de AFM. 
Dl.Stancana:Ăsta nu. 
Dl.preşedinte:Nu l-am pus pe ordinea de zi.E o urgenţă şi până vineri 

verificaţi,faceţi un proiect de hotărâre şi apoi să-l aprobăm. 
Dl.Stanacana:Erau nişte bani prevăzuţi în bugetul local.Să vedeţi că nu mai 

rămâne niciun leu. 
Se supun la vot proiectele de hotărâri. 
1.Proiect de hotărâre cu privire la acceptare ca membri noi in Asociaţia de 

Dezvoltare Intercomunitara Oltul, a următoarelor  Consiliulii Locale:Dăneasa, 
Bălteni,Vişina, Schitu, Rusăneşti,Slătioara-11 voturi pentru. 

2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Procedurii privind modalitatea de 
identificare a beneficiarilor de stimulente educaţionale şi a numărului estimativ de 
beneficiari ai tichetelor sociale pentru copiii proveniţi din familii defavorizate pe anul 
şcolar 2015-2016-11 voturi pentru. 

3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea modificării Planului de ocupare a 
funcţiilor publice pentru anul 2016-11 voturi pentru 

4. Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea devizului general actualizat cu 
noua cotă de TVA de 20%pentru investiţia Alimentare  cu  apă în comuna 
Cungrea,jud.Olt-11 voturi pentru. 

Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
 
                   Preşedinte,                                    Secretar, 
         Aurel SĂNDULESCU                  Gabriela ANDRONIE 


